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Protokół nr 64/V/2018 

posiedzenia Komisji Kultury  
Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 15 maja 2018 r. 

 
I.  Obecność na posiedzeniu Komisji: 

stan Komisji:   14 radnych, 

obecnych:   12 radnych, 

nieobecnych:   2 radnych, tj.  

1. radna p. Marta Grzeszczyk – nieobecna nieusprawiedliwiona, 

2. radny p. Jan Mędrzak – nieobecny nieusprawiedliwiony.  

Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 do protokołu. 

Zaproszenia dla radnych oraz gości stanowią załączniki nr 3 i nr 4 do protokołu. 

II.  Proponowany porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu nr 62/IV/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r.  

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2018 r. – druk nr 134/2018. 

3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

III.  Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Po stwierdzeniu quorum, na podstawie podpisów złożonych na liście obecności, 
przewodniczący komisji radny p. Grzegorz Matuszak otworzył posiedzenie. 
Przewodniczący przypomniał, że porządek posiedzenia został przekazany radnym  
w zaproszeniach na posiedzenie. Następnie zapytał o uwagi.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: zaproponował wprowadzenie do 
porządku obrad punktu w brzmieniu: 

1. Delegowanie radnych do składu Komisji zgodnie z zarządzeniem nr 7901/VII/18 
Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 1 marca 2018 r. w sprawie ogłoszenia naboru 
wniosków o przyznanie w 2018 r. dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za” , braku głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  przyjęła dzienny porządek obrad. 

Ad. pkt 1 - Przyjęcie protokołu nr 62/IV/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: zapytał o uwagi do protokołu 
nr 62/IV/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r., który został przesłany do państwa radnych 
w drodze elektronicznej.  

Uwag nie zgłoszono.  



Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: poddał pod głosowanie komisji 
przyjęcie protokołu nr 62/IV/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za” , braku głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  przyjęła protokół nr 62/IV/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r. 

Ad. pkt 2 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 
w budżecie miasta Łodzi na 2018 r. – druk nr 134/2018. 

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: o wprowadzenie do bieżącego 
punktu porządku obrad poprosił przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Dyrektor Wydziału Bud żetu p. Małgorzata Wojtczak – przedstawiła, w zakresie 
zagadnień dotyczących Wydziału Kultury, projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz 
zmian w budżecie miasta Łodzi na 2018 r. opisany w druku nr 134/2018, załącznik nr 5.  

Pytania.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: czy zwiększone wydatki na 
ochronę obiektów, to wiążą się ze zmianą stawek firm ochroniarskich, czy koniecznością 
zatrudnienia tam nowych ludzi? 

Dyrektor Wydziału Kultury p. Dagmara Śmigielska: absolutnie ze zwiększeniem stawek, 
To znaczy przetargi, co szczególnie jest odzwierciedlone w przypadku Muzeum tradycji 
Niepodległościowych, dwukrotnie pokazały, że oferty, które spływały w ogóle nie mieszczą 
się w zagwarantowanych środkach. Mniejsza skala, bo to jest związane z mniejszą ilością 
osób, choć jest więcej obiektów w Galerii i podobnie ma się rzecz w Akademickim Ośrodku 
Kultury. To ze jest minimalna 13 zł za godzinę nie zmienia faktu, że stawki proponowane 
przez firmy ochroniarskie są w tej chwili na poziomie 17, 18 zł i ten rok, kiedy ogłaszane były 
przetargi, instytucje musiały to podzielić, ponieważ nie były w stanie zagwarantować sobie na 
całoroczne zabezpieczenie ochrony i stąd taka potrzeba. To nie jest tak, że to się teraz 
pojawiło, bo wiedzieliśmy o tym na początku roku, niemniej jednak instytucje sobie jakoś 
radziły.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: poddał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 
Łodzi na 2018 r. – druk nr 134/2018. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za” , braku głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2018 r. – druk nr 134/2018. 

Ad. pkt 3 – Delegowanie radnych do składu Komisji zgodnie z zarządzeniem 
nr 7901/VII/18 Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 1 marca 2018 r. 
w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie w 2018 r. 
dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: do tej pory naszymi 
przedstawicielami w tej komisji byli pan radny Dyba – Bojarski i pan radny Sylwester 
Pawłowski, dlatego sugerowałbym, aby utrzymać ich uczestnictwo. Czy państwo zgadzają 
się, aby reprezentowali naszą komisję panowie radni: Bartłomiej Dyba – Bojarski i Sylwester 
Pawłowski. Kto jest za? 



Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za” , braku głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  poparła kandydatury radnych: radnego p. Waldemara Dyby – 
Bojarskiego i radnego p. Sylwestra Pawłowskiego do składu Komisji zgodnie 
z zarządzeniem nr 7901/VII/18 Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 1 marca 2018 r. w sprawie 
ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie w 2018 r. dorocznych nagród Prezydenta Miasta 
Łodzi za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 
kultury.  

Radny p. Radosław Marzec nie brał udziału w głosowaniu.  

Ad. pkt 4 - Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: aktualnie w komisji rozpatrywany 
jest wniosek w sprawie nadania nazwy dla drogi wewnętrznej. Mieszkańcy alternatywnie 
zaproponowali nazwy : Pejzażowa lub Azurytowa. Wydaje mi się, że bardziej sympatyczna 
będzie nazwa: ulica Pejzażowa. Jeśli państwo uważają, że Azurytowa będzie lepsza, to 
będziemy głosowali nad tą propozycją nazewniczą. Kto jest za Pejzażową? 

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za” , braku głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  poparła propozycję nazwy ulica Pejzażowa.  

Przewodniczący Komisji radny p. Grzegorz Matuszak: do komisji wpłynęły także sprawy: 

1. Informacja Łódzkiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dotycząca określenia 
statusu ochrony konserwatorskiej obiektów – tablic i obelisków.  

2. Raport z konsultacji społecznych dotyczących Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Miasta Łodzi na lata 2018-2021.  

3. Odpowiedź Zarządu Lokali Miejskich w sprawie przydzielenia lokali użytkowych 
nr 21U oraz 27 U.  

4. Informacja w sprawie opinii pozytywnej Biura Architekta Miasta dla propozycji 
nazewniczej: ulica Harrego Pottera.  

5. Email w sprawie przyznania przez Prezydenta Miasta Łodzi stypendium 
artystycznego.  

W tym punkcie nie zgłoszono żadnych spraw wobec czego Przewodniczący Komisji radny 
p. Grzegorz Matuszak zamknął obrady.  

Komisja przyjęła protokół: 

Grzegorz Matuszak 

 

przewodniczący komisji 

Protokół sporządziła:  

Monika Olejniczak  

 

sekretarz komisji 

 


